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Skolebestyrelsesmøde 
 

Referat skolebestyrelsesmøde torsdag d.30.03.2023 

Fraværende: Mette, Lene, Frances 

 

1) Godkendelse af referat 

Referatet blev godkendt. 

 

2) Status på skoleårets planlægning/personalereduktion 

I et ”normalt” skoleår ville vi på nuværende tidspunkt være i fuld gang med 

næste skoleårets planlægning. I år så det i begyndelsen af 2023 ud til, at 22 

lærere i kommunen skulle fyres. Det er i løbet af marts blevet reduceret til 8 

lærere og 3 pædagoger fra Ullerupbæk. Ligeledes har vi fået nye budgettal ud. Vi 

er i det nye budget blevet pålagt at lave underskud. Vi påbegynder næste 

skoleårets planlægning efter påskeferien. 

 

3) Fra SFR – møde den21. marts 

Mødet var delt i temaer. Første del handlede om DAU (Den attraktive udskoling), 

og hvilke særlige tiltag der er på de forskellige udskolinger i Fredericia. På 

Bygaden er det kursusfag, der arbejdes med. 

Anden del handlede om kommunens økonomi.  

 

4) Godkendelse af budget 2023 

Ulla fremlagde budgettet, som efterfølgende blev godkendt. 

 

5) Erritsø Fællesskoles kompetencecenter – opgaver og resurser 

Ulla gennemgik Erritsø Fællesskoles PLC. Vi bruger 14,2 stilling til de forskellige 

opgaver der er under PLC.  

 

 

 

  



6) Bestyrelsens tilsynspligt 

Ud fra et grundigt Power Point show, gennemgik Ulla, hvad bestyrelsen har 

tilsynspligt med.  

 

7) Meddelelser 

Dennis har talt med grundejerforeningerne, som gerne vil være med til at indgive 

en samlet klage over støjen ved Højmosen.  

Der har været afholdt workshop om en mulig placering af Frederiksodde skolen 

på Krogsager og på Bygaden, 2 ud af 4 mulige placeringer. Forventet politisk 

beslutning i juni. 

 

Vi har fået to opsigelser en lærer fra Krogsager og en lærer fra Bygaden. 

 

Forældrene på nuværende 7. årgang er blevet lovet, at de fik mulighed for at 

evaluere den overgangsmodel deres børn var en del af.  

  

Emne til bestyrelsesmøde – den lange skoledag på basisskolerne. 

 

Vi havde en snak om, hvorfor der ikke er linjer mere i udskolingen – i samme snak 

blev der spurgt til, hvem der beslutter, hvilke valgfag der bliver udbudt i 

udskolingen, det gør undervisningsministeriet.  

 

Der foretages PFAS – prøver på legepladsen ved Højmosen.  

 

8) Evt. 

Næste bestyrelsesmøde flyttes fra d 2. maj til den 4. maj – kom gerne med input 

til dagsorden. 

 

 

   

 

Jesper Berggreen Lindholm 
Skolebestyrelsesformand  
  

Ulla Rasmussen  
Distriktsskoleleder  
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